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Abstract (en)
The dissolver (1) has a mixing tank (2) in which a mixture (3) is provided, and a holder (12) that is arranged in the tank and rotates relative to the
tank at a rotation axis (11). Multiple shearing tools (14) are arranged on and extend away from an upper surface (13) of the holder. A drive (10)
i.e. electric motor, rotates the holder at the rotation axis. The shearing tools are formed as cups that are open to a side turned away from the upper
surface of the holder. Outer surface area of each tool is embedded at the upper surface of the holder to form a gap (19).

Abstract (de)
Dissolver mit einem Mischbehälter (2), in den ein Mischgut (3) eingebracht oder einbringbar ist, wenigstens einer in dem Mischbehälter (2)
angeordneten und relativ zu diesem um eine Drehachse (11) drehbaren Halterung (12), mehreren, an einer Oberfläche (13) der Halterung (12)
angeordneten und sich von der Oberfläche (13) wegerstreckenden Scherwerkzeugen (14), und einem Antrieb (10), mittels welchem die Halterung
(12) um die Drehachse (11) gedreht wird oder werden kann, wobei die Scherwerkzeuge (14) als zu einer der Oberfläche (13) abgewandten Seite hin
offene Schalen ausgebildet sind, deren Außenoberflächen (18) mit der Oberfläche (13) Spalte (19) einschließen.
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